
ling van de implementatienota zal
moeten blijken of aan die eisen kan
worden voldaan. De politieke
conclusie van mijn fractie is dan ook,
dat het licht voorlopig op groen staat
en dat de minister door kan gaan,
maar dat de Tweede Kamer bij de
behandeling van de implementatie-
nota alsnog, als het produkt niet
bevalt, in de gelegenheid is om het
licht op rood te zetten.

Voorzitter! In het kader van de
brede consensus kan collega Reitsma
als medeondertekenaar van de motie
op stuk nr. 13 worden toegevoegd.

De voorzitter: De motie-Remkes c.s.
(23645, nr. 13) is in die zin gewijzigd,
dat zij thans is ondertekend door de
leden Remkes, Van Gijzel, Van 't Riet
en Reitsma.

Zij krijgt nr. 25 (23645).
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Minister Jorritsma-Lebbink:
Mijnheer de voorzitter! Ik ben de
Kamer buitengewoon dankbaar dat
zij in zo brede samenstelling een
aantal moties heeft geformuleerd.
Het betreft hier moties waarvan je
als je het echt goed wilt doen, kunt
zeggen: ik zal ze uitvoeren en
daarmee zijn ze overbodig gewor-
den. Ik zal dat echter niet doen,
omdat het belangrijk is te weten hoe
de Kamer denkt over dit proces, dat
heel essentieÈ le maatschappelijke
veranderingen in het openbaar
vervoer met zich zal brengen. Ik ben
er dan ook buitengewoon tevreden
over dat zij er in zeer brede mate
hetzelfde over denkt. Ik zal mijn
uiterste best doen om voor de in de
implementatienota genoemde
onderwerpen waarover de Kamer nu
opmerkingen heeft gemaakt,
bevredigende oplossingen te vinden.
Ik noem het voorzieningenniveau, de
financieringssystematiek, de manier
om ervoor te zorgen dat er vol-
doende concurrentie is tegenover de
grote VSN-groep, het gelijk trekken
van het collectief vraagafhankelijk
vervoer aan de kostendekking van
het streekvervoer en het op een
goede manier invullen van de positie
van de stadsvervoerbedrijven, zodat
zij de tijd krijgen om op een
fatsoenlijke manier te ver-
zelfstandigen en sterk en groot te
worden. Ik kan natuurlijk niet
garanderen dat met alles wat ik in de
implementatienota opschrijf, de
Kamer tevreden zal zijn, maar wij
komen er dan, zo dunkt mij, nog

uitgebreid over te spreken. In ieder
geval is de richting die zij daarbij
heeft aangegeven de richting die ik
ook verder zou willen gaan.
Nogmaals, mijn hartelijke dank
hiervoor. Ik hoop dat wij ook bij de
andere onderwerpen die het
openbaar vervoer aangaan tot een zo
grote en brede samenwerking zullen
kunnen komen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, aan-
staande dinsdag te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 17.10 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. zesentwintig brieven van de
voorzitter van de Eerste Kamer der
Staten-Generaal, met de mededeling,
dat zij in haar vergadering van 12 en
13 december 1995 de haar door de
Tweede Kamer toegezonden
voorstellen van wet, gedrukt onder
de nummers 23219, 23699, 24172,
24486, 24457 (R1552), 24199, 24265,
24273, 24400-I, 24400-II, 24400-III,
24400-IXA, 24400-IXB, 24295, 24296,
24297, 24250, 24303, 24304, 24318,
24344, 24423, 24428, 24458, 24463 en
24466, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

2. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken, over de
reorganisatie van het LSOP (24420,
nr. 12);

een, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, ten geleide van een
verslag van de vergadering van de
EU-Raad voor Telecommunicatie en
Post (21501-10, nr. 20);

een, van de staatssecretaris van
Economische Zaken, over de
Stimuleringsregeling ruimte voor
economische activiteit (StiREA)
(24060, nr. 6);

een, van de vaste commissie voor
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van een notitie over het
onderwerp ''Modernisering
Ouderenzorg'' (24333, nr. 4).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. een brief van de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
over het Witboek Gemeenschappelijk
Landbouwbeleid.

De voorzitter stelt voor, deze brief
door te zenden aan de betrokken
commissie ter afdoening en niet te
drukken;

4. de volgende brieven:
een, van P.H. van Bannum, over

het mestbeleid;
een, van L.C. van der Tas, over de

afscheidsreceptie van de vertrek-
kende procureur-generaal bij het
Gerechtshof te Amsterdam, mr.
R.J.C. van Randwijck.

Deze brieven liggen op de griffie ter
inzage. Kopie is gezonden aan de
betrokken commissies.
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